



الملف التعريفي للشركة

COMPANY PROFILE

شركة رها الخليج التجارية

Raha Gulf Trading Company

خبرة تتجاوز 15 عامًا في التشخيص البيطري وحلول المختبرات

More than 15 years in veterinary diagnostics and laboratory solutions

Raha Gulf Trading Company is a Saudi supplier of veterinary diagnostic solutions and laboratory products. For more than 15 years, we have supported government entities, agricultural and food companies, and veterinary laboratories. From Riyadh, we serve customers across Saudi Arabia through coordinated supply, storage, and refrigerated delivery.

شركة سعودية متخصصة في توريد حلول التشخيص البيطري ومنتجات المختبرات. تمتد خبرتنا لأكثر من 15 عامًا في خدمة الجهات الحكومية والشركات الزراعية والغذائية ومختبرات القطاع البيطري. نعمل من الرياض ونغطي جميع مناطق المملكة بخدمات توريد وتخزين ونقل مبرد.

15+

عامًا من الخبرة

Years of experience

KSA

تغطية جميع المناطق

Nationwide coverage

3

جهات تنظيمية

Regulatory authorities



Licensed by the Saudi Food and Drug Authority, the Ministry of Environment, Water and Agriculture, and municipal authorities.

تحتل الشركة التراخيص اللازمة من الهيئة العامة للغذاء والدواء، ووزارة البيئة والمياه والزراعة، والجهات البلدية.

We supply diagnostic solutions and laboratory consumables for veterinary laboratories and animal health operations.

نوفّر حلولاً تشخيصية ومستهلكات مخبرية تخدم احتياجات المختبرات البيطرية والقطاعات المرتبطة بصحة الحيوان.

01

Veterinary diagnostic kits

المشخصات البيطرية

02

Rapid diagnostic tests

الاختبارات السريعة

03

ELISA assays

اختبارات الإليزا ELISA

04

PCR tests and related supplies

اختبارات PCR ومستلزماتها

05

General laboratory consumables

مستهلكات المختبرات العامة

We connect customer needs with global products and support supply, storage, and delivery across Saudi Arabia.

نربط احتياجات العملاء بمنتجات شركات عالمية، مع دعم التوريد والتخزين والتوصيل في مختلف مناطق المملكة.



Temperature-controlled storage

Storage environments range from below 0°C to 20°C to support different product requirements.

تخزين متعدد درجات الحرارة

بيئات تخزين تشمل درجات حرارة تحت الصفر وحتى 20°C، بما يدعم متطلبات المنتجات المختلفة.



Refrigerated delivery across Saudi Arabia

A branded fleet supports product integrity during transport.

توصيل مبرد إلى جميع مناطق المملكة

أسطول يحمل هوية الشركة لدعم سلامة المنتجات أثناء النقل.

We work with specialized international companies to support veterinary diagnostics and laboratory needs in Saudi Arabia.

نتعاون مع شركات دولية متخصصة لدعم احتياجات التشخيص البيطري والمختبرات في المملكة.



We serve government entities and leading organizations across agriculture, food, poultry, and animal health.

نخدم جهات حكومية وشركات بارزة في قطاعات الزراعة والغذاء والدواجن وصحة الحيوان.



تواصل معنا

CONTACT US

الرياض، المملكة العربية السعودية

Riyadh, Saudi Arabia

info1@raha.com.sa

+966 50 446 4206

Raha Gulf Trading Company

WhatsApp +966 50 446 4206

شركة رها الخليج التجارية

نعمل لتوفير احتياجات التشخيص البيطري والمختبرات في جميع مناطق المملكة.